
 

 
ZAPISNIK 5. SEJE UPRAVNEGA ODBORA DRUŠTVA GEOSS, 

 
ki je bila v prostorih Gostilne Vrabec v Slivni 

v četrtek, 22. 06. 2023 ob 18.00 uri. 
 
 
Vabljeni člani Upravnega odbora Društva GEOSS:  Alenka Šivic Dular, Jožef Dernovšek, Lidija Struna Šter, Miloš 
Kimovec, Bojan Vrtačnik, Srečko Balent, Vera Lavrič, Aljoša Kuzmin, Kristina Planinšek 
Vabljena predsednica Nadzornega odbora: Vida Kristan 
Prisotni: Jožef Dernovšek, Miloš Kimovec, Srečko Balent, Lidija Struna Šter, Aljoša Kuzmin, Kristina Planinšek, 
Vida Kristan 
Opravičeno odsotna: Alenka Šivic Dular, Bojan Vrtačnik 
 
Predlagani dnevni red: 
  1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 
 2. Pregled in potrditev zapisnika 4. seje Upravnega odbora 
 3. Ugotavljanje realizacije sklepov 
 4. Problematika poročil o prireditvah 
 5. Tekoče 
 6. Razno 
 
Ad. 1)  POTRDITEV DNEVNEGA REDA 
 
Sejo je vodil sklicatelj in podpredsednik Društva GEOSS, Jožef Dernovšek, saj je bila nova predsednica Društva 
Alenka Šivic Dular opravičeno odsotna. Pozdravil je vse prisotne, še posebej pa na sobotnem zboru novo 
izvoljenega blagajnika Aljošo Kuzmina.  
Predlagana je bila dopolnitev dnevnega reda z novo točko  4. Problematika poročil o prireditvah, nadaljnje 
točke se preštevilčijo. 
 
Sprejet je bil  
sklep:  
 
1. Potrdi se predlagani dnevni red z dopolnitvijo.  
 
 
Ad. 2)  PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 4. SEJE UO 
 
Po pregledu zapisnika, na katerega ni bilo pripomb, je bil ta soglasno sprejet. Podpredsednik je pohvalil še 
izvedbo in organizacijo Zbora članov, ki je bila sklicana v soboto, 17. 6.2023 zaradi dodatnih volitev novih 
članov v UO, katere pa se zaradi opravičene odsotnosti, žal, ni mogel udeležiti. Članica UO je prenesla pohvale 
sicer odsotne,  novo izvoljene predsednice Alenke Šivic Dular vsem, ki so sodelovali pri prenovi statuta 
društva, delovnemu predsedniku za dobro vodeno sejo zbora in vsem drugim sodelujočim za tvorno in odprto 
razpravo o perečih vprašanjih društvenega delovanja. Takšni naravnanosti, ko je na prvem mestu skrb za 
blagodat društva, za preglednost in javnost njegovega delovanja, se ob podpori članstva pridružuje tudi sama.  
 
Podpredsednik je zbranim predlagal še, da se delo novega blagajnika za začetek osredotoči na tekoče posle, 
pregled nad finančnim stanjem Društva pa še vedno v večini opravlja Srečko Balent, ki je bil za to zadolžen tudi 
do sedaj. 
 
Sprejet je bil 
sklep: 
 
 1. Potrdi se zapisnik 4. seje UO. 
  
 



 
 
Ad. 3)  UGOTAVLJANJE REALIZACIJE SKLEPOV SEJ UO 
 
 
Člani UO so ugotovili, da so sklepi dosedanjih sej v veliki meri v izvajanju. Lidija S. Šter je predlagala, da se za 
boljšo pregledanost trenutnega stanja sklepov, glede na zapisnike prejšnjih sej in sestankov, naredi pregled 
vseh sklepov, ki še niso bili izvršeni, o čemer UO sprejme ustrezne odločitve. 
 
Sprejet je bil  
sklep: 
 

1. Lidija S. Šter do naslednje seje UO pripravi pregled neizvršenih sklepov za lažji pregled UO nad 
opravljenim delom.  
 
 

Ad. 4)  PROBLEMATIKA POROČIL O PRIREDITVAH 
 
Člani UO so ugotavljali, da so poročila o izvedenih prireditvah nejasna, sploh glede cenika storitev, ki je 
naveden kot del teh poročil, in da ta problematika zahteva nadaljnjo obravnavo. Eden izmed članov je 
predlagal poenotenje  forme teh dokumentov, saj bi na ta način olajšali pregled in tudi samo podajanje 
informacij glede posamezne prireditve. Predlagal je, da se osnuje obrazec, ki bo služil kot osnova za jasno in 
vsebinsko popolno podano poročilo ter tako zagotovil boljšo preglednost.  
Novo obliko poročil bo na osnovi informacij pridobljenih iz že narejenih poročil sestavil novi blagajnik Aljoša, 
saj ima veliko izkušenj in potrebnih znanj v programu Excel. Dosedanja poročila pa mu pošlje tajnica Kristina.  
 
Sprejet je bil  
sklep:  

1. Blagajnik sestavi nov obrazec za poročila prireditev, ki jih izvajalec t. j. Družinsko gledališče Kolenc 
predloži UO po izvedeni prireditvi.   

2. Na naslednjo sejo UO se povabi predstavnico izvajalca programa društva Anko Kolenc. 
 

 
Ad. 5)  TEKOČE ZADEVE 
 

- Glede pogostitev na prireditvah je bilo že za zadnjo prireditev dogovorjeno, da bodo pri hrani 
sodelovale članice Društva žena in deklet Vače (DŽD), zato je Miloš Kimovec predlagal, da se v ta 
namen v trgovini na Vačah odpre račun, kamor bo zaračunan ves material, potreben za peko peciva in 
piškotov, ki bo postrežen na teh prireditvah. Račun bo plačan s strani Društva GEOSS, višek piškotov 
pa bodo članice DŽD lahko prodale na stojnici in s tem ustvarile nekaj malega prihodka za svoje 
društvo. Sodelovanje in možnost nakupa izdelkov DŽD je nujno treba navesti na vabilih, saj se zna na 
račun njihove ponudbe obisk na prireditvah povečati. Mesto, kjer bo na voljo pecivo, bo na GEOSS-u 
pri hidrantu in sicer bodo postavljeni šotor »arafat« in dve gasilski mizi. Tokrat bo za pripravo prostora 
poskrbel Srečko Balent, naslednjič pa bodo za to poskrbele članice DŽD same. Za pijačo na prireditvi 
bo poskrbela Brigita Pahor, oskrbnica pri Društvu GEOSS, ki naj bo na prireditvah tudi vedno prisotna. 
Blagajnik Aljoša Kuzmin je predlaga, da bi bil na vsaki prireditvi prisoten nekdo s strani UO, ki bi bil 
neke vrste koordinator. Za tokratno prireditev se javi na to mesto sam, a da vsakokrat to funkcijo 
prevzame nekdo drug. Na prireditvah se večkrat potrebujejo stoli, ki so last Društva GEOSS in se 
trenutno hranijo v Domu Petra Svetika na Vačah. Ker se največkrat uporabljajo pri pomniku GEOSS, je 
Srečko Balent poudaril nesmiselnost prevažanja stolov in ostalih rekvizitov med Domom Petra Svetika 
in lokacijo v Slivni. Nekdaj so se te stvari hranile v Slivni, ker pa sedaj nekdanji prostor ni več na voljo, 
bo podpredsednik za možno lokacijo hranjenja povprašal lastnika prostora v neposredni bližini 
pomnika g. Ustarja, saj ima tam garažo, ki ni videti, da je v uporabi.  

- Tajnica Kristina Planinšek je od Anke Kolenc in nekdanjega predsednika Društva GEOSS Lovra Laha 
prejela računalnik, ki je bil leta 2017 kupljen za potrebe Društva GEOSS. Predala  ga je Upravnemu 
odboru. Računalnik bo Miloš Kimovec odnesel k računalničarju, da ga bo nadgradil in pripravil za 
uporabo tajnice društva.  

 



 
 

- Z oskrbnico Brigito Pahor bo v bližnji prihodnosti sklican sestanek glede organizacije, vsebine in časa 
njenega dela, ki ga bo kot odgovorni s strani UO za njeno delo organiziral Bojan Vrtačnik.   

- Kot je bilo že na Zboru članov društva predstavljeno s strani Srečka Balenta, bi bilo smiselno Društvo 
GEOSS registrirati kot poslovni  subjekt, ki je davčni  zavezanec, saj bi v tem primeru lahko ves DDV, 
zaračunan pri npr. nabavi materiala za pogostitev, plačilu nastopov kulturnikov itd., dobili povrnjen 
nazaj. Podpredsednik je zadolžil novega blagajnika, da v sodelovanju s Srečkom Balentom, ki se je s 
tem do sedaj ukvarjal, pripravi simulacijo finančnih učinkov za Društvo GEOSS v enem letu, če bi 
društvo bilo davčni zavezanec, v  primerjavi z sedanjim stanjem, ko to ni. Srečko Balent za potrebe 
priprave te simulacije pridobi račune iz leta 2022 od računovodstva in jih posreduje blagajniku.  

- Urediti je potrebno novo telefonsko številko Društva GEOSS, saj je bila stara stacionarna, ki je bila 
sicer povezana na telefon v Domu Petra Svetika in na katero se že leta ni nihče oglašal, sedaj 
odjavljena. Tajnica društva je Telekomu, kjer je mesečni strošek tega neuporabljenega telefona znašal 
cca 20€, vrnila tudi komunikator. Člani UO so predlagali, da se  pridobi ponudba in kupi nov telefon za 
potrebe Društva GEOSS, na katerega bo dosegljiva tajnica, omogočal pa bo tudi dostop do interneta in 
e-pošte društva.  Ponudbo bo pridobil Aljoša Kuzmin.  

- Blagajniku Aljoši Kuzminu in Srečku Balentu je potrebno urediti dostop do računov Društva GEOSS, kar 
se bo uredilo v poslovalnici Delavske hranilnice, kjer sta računa odprta. Zadevo uredi predsednica 
Alenka Šivic Dular ali podpredsednik društva Jožef Dernovšek in članica UO, Lidija S. Šter. 

- Snemanje prireditev, ki je kot strošek prireditve v koncesijskem načrtu predvideno, je bilo zaradi 
odpovedi nekdanjih izvajalcev nekoliko vprašljivo. Zadnja prireditev je bila posneta s strani Polone 
Grilc, zato za prihajajočo prireditev za snemanje ponovno vprašamo njo. Z njo se dogovori Vida 
Kristan.  Član društva Rado Šter je sporočil UO, da je v pogovoru  z županom Litijske občine pričel 
dogovarjanje glede snemanja prireditev. Občina Litija ima snemanje zagotovljeno, zato se 
podpredsednik zaveže, da bo poskušal na občini doseči, da posname tudi dogodke na GEOSS-u. 

- Spletna stran je ogledalo organizacije, zato je Miloš Kimovec predlagal, da se posodobi izgled spletne 
strani, s čimer je pravzaprav že pričel, hkrati pa naj se v skladu s tem pripravi nova podoba vabil, 
plakatov in drugih dokumentov, ki so izdani s strani Društva GEOSS. Predsednica NO je predlagala, da 
za pomoč prosimo članico Društva Manco Vrtačnik, ki ima z oblikovanjem že kar nekaj izkušenj.  

- Glede Doma Petra Svetika je z županom Litijske občine govoril  Miloš Kimovec. Ugotovila sta, da je 
potrebno oživiti muzejski del, hkrati pa glede na to, da KS Vače nima doma krajanov, prostor znotraj 
Doma Petra Svetika nameniti tudi temu. Župan je sicer predlagal, da bi se znotraj Doma nahajala tudi 
pogodbena pošta, a za to muzej ni primeren. Na račun nove uporabnosti prostorov Doma GEOSS bi 
občina povečala prihodke KS Vače, ki bi bil plačnik novo nastalih stroškov, hkrati pa bi lahko pričeli z 
zelo potrebno obnovo stavbe Doma GEOSS, ki bi postal tudi Dom krajanov. Nova namembnost doma 
bi bila tako del revitalizacije Društva GEOSS. Za osvežitev muzejskega dela Doma GEOSS bi k 
sodelovanju povabili Blaža Zarnika, ki je že prej sodeloval pri postavitvi geološkega dela zbirke in bi 
lahko s svojimi znanstvi v Narodnem muzeju v Ljubljani na ogled v Domu GEOSS postavil nekaj 
eksponatov iz zbirke Narodnega muzeja, ki pa zaenkrat niso dobili te priložnosti znotraj muzeja v 
Ljubljani in jih zgolj hranijo v skladišču.  

- Odkar je pri pomniku GEOSS narejena obvozna cesta, je na stičišču novega dela in stare ceste mimo 
GEOSS-a nastala blatna, trikotna zaplata. Vozniki se temu neslavnemu delu ne izmikajo, temveč ga 
prevozijo in s tem povzročajo nesnago na tej sicer za državljane Slovenije pomembni točki. Župan je bil 
o tem obveščen, Miloš Kimovec pa je sporočil, da je dogovorjeno, da se ob sanaciji ceste proti Vrtačam 
z jalovino nasuje tudi ta problematični košček in tako onemogoči blatno stanje.  

- Predsednica Alenka Šivic Dular bo v prihajajočem tednu na Upravni enoti uredila registracijo 
zastopnika in novega statuta.  

- Podana je bila informacija, da so v sodelovanju Rado Šter, Srečko Balent in Kristina Planinšek na 
podlagi pregleda pridobljenih listin/podatkov ažurirali seznam članstva in plačanih članarin. Treba je 
še razčistiti številna plačila članarine s strani Anke Kolenc, zato Kristina vpraša Anko, za koga je plačala 
članarino. Za leto 2024 bo za ažuriranje članstva in plačanih članarin skrbel blagajnik Aljoša Kuzmin. 

 
Po razpravi so bili sprejeti  
sklepi: 
 

1. V KGZ Vače se odpre račun za nabavo materiala za pogostitev na prireditvi, katerega bodo koristile 
članice društva žena in deklet Vače. Plačnik bo Društvo GEOSS.  



 
 

2. Podpredsednik se dogovori za možnost hrambe stolov, šotorov in govorniškega odra s Cvetom  
Ustarjem v njegovih prostorih. 

3. Bojan Vrtačnik organizira in izvede sestanek z oskrbnico, zaposleno pri Društvu GEOSS, Brigito Pahor. 
4. Računalnik Društva GEOSS, vrnjen s strani nekdanjega predsedstva društva, se preda računalničarju v 

pregled in nadgradnjo.  
5. Aljoša Kuzmin v sodelovanju z Srečkom Balentom pripravi simulacijo finančnih učinkov za eno leto, na 

podlagi podatkov za leto 2022,  za Društva GEOSS, če to postane davčni zavezanec.  
6. Blagajnik pridobi najugodnejšo ponudbo za nakup telefona in sklenitev naročniškega razmerja pri 

ponudniku telefonskih storitev.  
7. V najkrajšem možnem času predsednica/podpredsednik, blagajnik, Srečko Balent in Lidija S. Šter 

uredijo dostope do spletne banke v poslovalnici DH.  
8. Za snemanje prihajajoče prireditve se dogovori Vida Kristan, v primeru ugodne  ponudbe izvajalke. Za 

bodoče prireditve podpredsednik skuša doseči dogovor z Občino Litijo, da zagotovi svojega snemalca.  
9. Tajnica pri Anki Kolenc preveri, za koga vse je v letošnjem letu plačala članarino in ustrezno popravi 

seznam članstva oz. Plačane članarine za leto 2023.  
10. Vida Kristan za pomoč pri poustvarjanju podobe spletne strani, vabil in plakatov Društva GEOSS prosi 

Manco Vrtačnik.  
11. K sodelovanju pri revitalizaciji muzejske zbirke Doma GEOSS se povabi Blaža Zarnika. 

 
 
Ad. 6)  RAZNO 
 
Član Miloš Kimovec je poročal o sestanku na GURS-u. Razprava je vsebovala tudi vprašanje koncesijskih 
sredstev. Po podatkih Statističnega urada je bila inflacija od leta 2005, ko je društvo prvič dobilo koncesijska 
sredstva, do zdaj inflacija 50,4%. Dogovorjeno je, da lahko že pred začetkom septembra začnejo potekati 
dogovori za sestanek novega vodstva društva – predsednice in podpredsednika Društva GEOSS z g. Petkom in 
go. Komovec glede programa in dela Društva GEOSS. 
 
 
Seja je bila zaključena ob 20:30. uri. 
 
                    
          Podpredsednik društva 
          Jožef Dernovšek  l.r. 
Zapisala: 
Kristina Planinšek 


